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دیدگـاه

گفت وگو

در روز خبرنگار برگزار شد 

﹀︣ ﹋︣ده  ﹥ ︀د ︀ر︨  د︡اری︋ 

  کوتاه
تسنیم: مدیر تیم فوتبال سپاهان اصفهان گفت برطرف 
شدن مشکل بازى مهاجم 33 ساله طلایى پوشان در گروى 
اصلاح قرارداد اوست. مهدى سلیمى در گفت وگو با برنامه 
«ورزشگاه»، درباره شرایط هوادار تیم فوتبال تراکتور تبریز که 
در دیدار روز پنجشنبه مقابل سپاهان اصفهان به بیمارستان 
منتقل شد، اظهار داشت: همکاران ما در گروه پزشکى، این 
هوادار را راهى بیمارستان کرده و مراقبت هاى ویژه اى داشتند. 
این هوادار اکنون شرایط بهترى دارد. مدیر تیم سپاهان 
اصفهان در مورد شرایط عیسى آل کثیر در جمع طلایى پوشان 
اظهار داشت: قرارداد آل کثیر براساس فرمت ابلاغى سازمان 
لیگ نبوده است و باید اصلاح شود. باید توافق دیگرى میان 
این بازیکن و باشگاه سپاهان انجام شود تا سازمان لیگ، کارت 
بازى آل کثیر را صادر کند. آل کثیر در نقل وانتقالات تابستانى 
پس از جدایى از پرسپولیس، با باشگاه سپاهان قرارداد بست 
و موفق نشد در هفته اول لیگ برتر مقابل تراکتور بازى کند. 

 ایسنا: تیم فوتبال تراکتور آمار عجیبى را در تعداد گل هاى 
خورده خود در فصل گذشته و ابتداى فصل جدید به جا 
گذشته است. تراکتور در چارچوب حساس ترین دیدار هفته 
اول لیگ برتر فوتبال، روز پنجشنبه 19 مردادماه، در ورزشگاه 
نقش جهان مهمان سپاهان بود که در نهایت با نتیجه سه بر 
یک مغلوب این تیم شد. اما تراکتور پس از این بازى آمار 
عجیب و غریبى را در روند دریافت گل در فصل گذشته و 
ابتداى فصل جدید به ثبت رساند. تى تى ها، فصل گذشته در 
مجموع 34 گل دریافت کردند که 16 گل به نیم فصل اول و 
18 گل به نیم فصل لیگ بیست ودوم مربوط مى شد، اما نکته 
قابل توجه آنکه، تراکتور از هفته 16 تا 29 (14 بازى) فصل 
گذشته، 11 گل دریافت کرده، این درحالى است که تى تى ها 
در مجموع هفته 30 فصل گذشته و هفته اول فصل جدید 
(دو بازى) 10 گل دریافت کرده اند. آمار نزولى تراکتورى ها 
در روند حفاظت از دروازه شان، به چالشى تبدیل شده است 
که مى توان پیش بینى کرد پاکو خمس در هفته هاى ابتدایى 

فصل جارى با این موضوع دست وپنجه نرم کند. 

بیــن المــلل
  برترین گلزن تمام دوران لیگ برتر واکنش جالبى به 
پیوستن هرى کین به بایرن داشت. به گزارش گاردین، هرى 
کین، مهاجم تاتنهام، پس از اینکه اسپرز پیشنهادى به ارزش 
بیش از 86 میلیون پوند بایرن را پذیرفت، قرار است راهى این 
تیم شود. فصل گذشته کین رکورددار گلزنى در تاتنهام شد و 
اکنون در 435 بازى 280 گل براى این باشگاه به ثمر رسانده 
است. او همچنین در اوایل سال جارى رکورد گلزنى تیم ملى 
انگلیس را شکست و از وین رونى پیشى گرفت. جدایى هرى 
کین از اسپرز به این معنى است که رکورد گلزنى تمام دوران 
لیگ برتر که در اختیار آلن شیرر است شکسته نخواهد شد. 
کین در سه فصل کفش طلاى لیگ برتر را برد اما 47 گل 
کمتر از آلن شیرر در لیگ برتر به ثمر رسانده است. شیرر در 
واکنش به اخبارى مبنى بر اینکه کین به بایرن نزدیک است، 
به شوخى گفت که او با خوشحالى کین را به آلمان خواهد برد 
تا رکورد دیرینه اش را حفظ کند. اگر کین در مدت قرارداد 
چهار ساله خود در آلمان بماند، حداقل تا سن 34 سالگى به 
لیگ برتر بازنخواهد گشت و در این مرحله شانس او براى 
پیشى گرفتن از رکورد شیرر از بین خواهد رفت. آلن شیرر با 
260 گل براى ساوتهمپتون، بلکبرن روورز و نیوکاسل یونایتد 
رکورددار بیش ترین گل زده در تاریخ لیگ برتر است و از زمان 
بازنشستگى در سال 2006 در صدر جدول رده بندى برترین 
گلزنان لیگ برتر بوده است. ستاره اى مانند تیرى آنرى، وین 
رونى و اخیراً هرى کین همگى تهدید کرده اند که رکورد 
شیرر را پشت سر مى گذارند اما هیچ کدام موفق به انجام این 

کار نشدند. 

شانزدهمى تیم هندبال پسران 
ایران در قهرمانى جهان

ایسنا: نوجوانان هندبال ایران در پایان 
رقابت هاى قهرمانى جهان، با شکست مقابل 
اسلوونى در رده شانزدهم قرار گرفتند. تیم ملى 
هندبال نوجوانان ایران در آخرین دیدار خود از 
مسابقات قهرمانى جهان مقابل اسلوونى با نتیجه 
22 بر 30 شکست خورد و در رده شانزدهم قرار 
گرفت. تیم ملى هندبال نوجوانان ایران پس از 
13 سال غیبت با کسب نایب قهرمانى آسیا پا به 
مسابقات جهانى کرواسى گذاشته بود. شاگردان 
رحیمى زاده در گروه H با تیم هاى سوئد، جزایر 
فارو و بروندى همگروه بودند که مقابل سوئد 
مساوى کردند و برابر جزایر فارو و بروندى پیروز 
شدند و به عنوان تیم اول گروه به مرحله اصلى 
رسیدند. آنها در مرحله هشتم مقابل عربستان و 
آلمان شکست خوردند و بعد با شکست مقابل 
برزیل و اسلوونى شانزدهم شدند. دهمین دوره 
مسابقات هندبال قهرمانى نوجوانان جهان از 
11 تا 22 مرداد در کرواسى در حال انجام است. 

خارج ازمستطیل سبز

یاسین بونو در رئال مادرید؟
دروازه بان تیم ملى مراکش و باشگاه سویا 
به احتمال زیاد جانشین تیبو کورتوا مصدوم 
خواهد شد. به گزارش آس، طبق اعلام باشگاه 
رئال مادرید تیبو کورتوا رباط صلیبى پاره 
کرده است و به همین خاطر احتمالا کل فصل 
را از دست خواهد داد. اکنون یاسین بونو در 
صدر فهرست رئال مادرید براى جانشینى 
تیبو کورتوا قرار دارد. کورتوا عملاً کل فصل 
را از دست خواهد داد، بنابراین این شرایط 
باشگاه را مجبور مى کند که فوراً دست به کار 
شود. کادرفنى مادرید پنج نام دیگر را در نظر 
گرفته است: مامارداشویلى، کپا، اوناى سیمون، 
دخه آ و کیلور ناواس. بونو به چند دلیل بسیار 
محبوب است. اولا او دروازه بانى است که 
به نیمه نهایى جام جهانى قطر صعود کرده 
و دو بار قهرمان لیگ اروپا شده است (-20

2019 و -202223).  او دروازه بانى است که به 
چالش هاى بزرگ عادت کرده است و از قد بلندى 

برخوردار است. قد او (1. 95
متر) باعث شده است تا او 
تیبو  به  زیادى  شباهت 
کورتوا داشته باشد. باشگاه 

بونو را مى خواهد، اما 
نه به هر قیمتى و 
باید دید سویا چه 
موضـعى اتخاذ 

خواهد کرد. 

خبـــــر

پرسپولیس به دنبال افزایش کیفیت باشد 

 در اولین هفته از رقابت هاى لیگ برتر در فصل جدید، 
تیم پرسپولیس مقابل آلومینیوم اراك به برترى رسید. 
خوشبختانه پرسپولیس در دیدارى که نمایش دلچسبى 
نداشت به سه امتیاز رسید. البته در اولین بازى لیگ برتر 
نمى توان انتظار زیادى داشت که تیم بازى زیبایى انجام 
دهد. بدون شک پرسپولیس هر هفته باید بهتر از قبل شود 
و خواسته هواداران جز این نیست. این تیم ظرفیت آن را 
دارد که بهتر از سایر تیم ها بازى کند. قطعاً اگر مثل بازى با 
آلومینیوم بازى کند پنجم هم نمى شود ولى مطمئن باشید 
شرایط تیم مطابق میل هواداران خواهد شد. باید به مجتبى 
حسینى و تیم آلومینیوم تبریک گفت. حسینى دوست 
صمیمى یحیى گل محمدى است و این موضوع در بازى 
مشهود بود. حسینى عادت دارد موى دماغ پرسپولیس 
شود و اگر تیم او مهاجم تمام کننده بسیار خوبى داشت، 
قطعاً تیمش بازنده نمى شد و چه بسا مى توانست برنده 
شود. پرسپولیس گربه سیاه خود را شکست داد و باید 
کیفیت خود را بالا ببرد تا بتواند همانند فصول قبل مدعى 
اول قهرمانى باشد. ضمن اینکه فراموش نکنیم غیبت 
طرفداران پرسپولیس در شکل بازى تیم تأثیر داشت و 
مانع از آن شد تا مثل همیشه بازى کنند. امیدوارم تا شروع 
بازى هاى پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا شاهد آماده 
شدن ورزشگاه آزادى باشیم. آنجا دیگر لیگ برتر و مسابقات 
داخلى نیست که بازى هاى را بدون تماشاگر برگزار کرد. 
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درصد آماده باشد هم آن را قبول نمى کند. از دید AFC باید 
ورزشگاه صدرصد آماده برگزارى مسابقات باشد. شرکت 
توسعه و تجهیز که دست به کار شده و مى خواهد سکوهاى 
ورزشگاه را بازسازى کند، باید سرعت بازسازى را افزایش 
دهد. وقتى بازى از تلویزیون پخش مى شد و سکوهاى خراب 
ورزشگاه آزادى را دیدم چون شبیه بود یاد یونان و رُم باستان 
افتادم که خرابه هاى زیادى داشت. مسئولان به خود بیایند 
تا در خارج از ایران به خاطر نداشتن ورزشگاه آماده به ما 

نخندند. 

على چینى بازیکن سابق تیم استقلال در 
خصوص پیروزى شاگردان نکونام مقابل ویسى و 

شاگردانش صحبت کرد. 
  در خصوص برترى قاطع استقلال در 

خانه صنعت نفت آبادان چه نظرى دارید؟
به رغم آنکه استقلال در پیش فصل با مشکلات 
بزرگى دست و پنجه نرم کرد اما به دلیل حفظ 90
درصد از شاکله تیم در فصل گذشته توانست برنده 
مسابقه باشد. برگ برنده جواد نکونام شناخت 
بازیکنان از شکل بازى هم بود و آنها به واسطه درك 
منقابل از یکدیگر، در خلق موقعیت و گلزنى دقت 
و ظرافت خاصى داشتند. البته بازى ها یک هفته به 
تعویق افتاد و این موضوع به سود استقلال شد چون 
بازیکنان بهتر توانستند آماده شود، بدون شک 
باید یکى دو هفته دیگر بگذرد تا بدن بازیکنان راه 
بیفتد و آن شادابى و آمادگى که از بازیکنان انتظار 
مى رود در زمین دیده شود. در اینکه بازیکنان 
استقلل غیرت کردند و با تمام توان بازى کردند 
شکى نیست چون بازى در هواى شرجى آبادان 
اصلاً آسان نیست. این پیروزى چند نکته دارد 
که جواد نکونام ثابت کرد از ریکاردو ساپینتو 
باهوش تر است چون نکونام از این نکات استفاده 
کرد اما ساپینتو مغرورانه رد شد. ابوالفضل جلالى 
و جعفر سلمانى همزمان بازى کردند. با این تفاوت 
که جلالى وینگر چپ بود و پاس گل داد. سلمانى 
هم در پست دفاع چپ بازى کرد. کوین یامگا وینگر 
راست بود و مثمرثمرتر ظاهر شد. او هر چه قدر به 
دروازه حریفان نزدیک تر باشد به سود استقلال 
است. امیرارسلان مطهرى هم به عنوان مهاجم 
هدف به بازى گرفته شد و ضمن گلزنى، بازیکنى 
اثرگذار شد. شناخت نکونام از تیم بسیار خوب بود 

و تعویض هاى درستى هم انجام داد. 
  به نظر شما تیم نکونام در ادامه راه 

مى تواند مدعى قهرمانى باشد؟
باید دو هفته دیگر صبر کرد و عملکرد استقلال 
را مقابل حریفان دید تا بهتر استقلال این فصل 
را مورد قضاوت قرار داد. البته برترى با اختلاف 
سه گل در هواى گرم مرداد در آبادان کار بسیار 
دشوارى است و پرسپولیس، سپاهان و تراکتور 
در چنین هوایى به مشکل مى خوردند. بازیکنان 
استقلال به خوبى حریف را پرس کردند و اصولاً 
تیم هایى که بتوانند با پرسینگ بدون نقص و کامل، 
اجازه بازى سازى را از حریفان بگیرند، شانس 
زیادى براى کسب پیروزى دارند. استقلال تنها 
سپاهان، پرسپولیس و گل گهر را به عنوان رقیب 
ندارد و تیم هایى مانند تراکتور و فولاد خوزستان 

هم مى توانند به جدول بازگردند. 

مرتضى فنونى زاده 
کارشناس فوتبال 

چینى: 
نکونام از ساپینتو 

باهوش تر بود

شجاع خلیل زاده که بعد از درگیرى 
با کاوه رضایى یک کارت زرد هم 
از پیام حیدرى دریافت کرد، در 
تمام این دقایق مورد حمله لفظى 
هواداران پرتعداد سپاهان قرار 
داشت که به شکلى عجیب و 
دسته جمعى ستاره سابق خود را 

مورد توهین قرار دادند. 

دقیقه 22 بازى تراکتور و 
سپاهان، بعد از مهار توپ، 
پورحمیدى در حالى که آن 
را به آغوش کشیده بود، زبان 
خود را هم بیرون آورد تا به 
این شکل یک خوشحالى 
نصفه و نیمه و کوتاه را بعد از 
مهار دیدنى داشته باشد. 

امین اسماعیل نژاد این روزها در 
تمرین تیم ملى والیبال نیز بسیار 
آماده نشان داده و بهروز عطایى 
امیدوار است با درخشش او دومین 
قهرمانى پیاپى خود در آسیا را با تیم  
ملى تجربه کند. البته اسماعیل نژاد 
یک رقیب سرسخت به نام صابر 

کاظمى هم دارد.

ت
شــ

س نو
عک

        آ﹝︀د﹎﹩   در﹎﹫︣یز︋︀ن

ویسى: تیم هاى بزرگ دروغ مىگویند! 

در دیدار هاشمى و خسروى وفا از رزمى کاران اتفاق افتاد 

کنایه به وزیــر سابق  ورزش! 

عبدا... ویسى سرمربى تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت، 
وقتى تیمش گل اول را از استقلال خورده، شاگردانش بسیار 

بد، بى معنى و زشت عمل کرده است. 
  پیش بینى شکست 

.. ویسى بعد از شکست 3 بر صفر تیمش مقابل  . عبدا
استقلال اظهار داشت: پیش بینى مى کردیم که مقابل 
تماشاگران خودمان بازى سختى داشته باشیم. ما خوب 
شروع کردیم و با استقلال پایاپاى بودیم، اما وقتى گل دریافت 
کردیم شیرازه تیم ما از هم پاشیده شد. بسیار بد، بى معنى و 
زشت بازى کردیم. به همین دلیل جلوى تماشاگران خودمان 
شرمنده شدیم. خودم، کادرم و کل مجموعه قول مى دهیم 
این نتیجه را جبران کنیم. وى افزود: ان شاءا... دیگر این اتفاق 
(شکست با نتیجه و بازى بد) اتفاق نیفتد، ولى به تجربه و 

شهامت استقلال باختیم و هر گلى که دریافت کردیم، کار بدتر 
مى شد. اختلاف ما سه گل نبود، ولى سه امتیاز حق استقلال 

بود که به آنها تبریک مى گوییم. 
  پیشنهادات 

همچنین  آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم  سرمربى 
خاطرنشان کرد: مى خواستم بعد از پایان فصل گذشته از 
صنعت نفت بروم. چهار یا پنج پیشنهاد هم داشتم، اما به خاطر 
مردم آبادان و مسئولانى که با ما صحبت کردند، اینجا ماندم. 
هر کارى کردیم بودجه ما بیشتر از این نشد. من گفتم تیمى 
ببندیم که بتوانیم با تیم هاى بالاى جدول رقابت کنیم. به هر 
حال این هزینه هایى که تیم ها مى گویند انجام دادند، دروغ 
است. وى تصریح کرد: نمى تواند یک تیم براى قهرمانى بسته 
شود و 300 میلیارد هزینه کند، وقتى ما 100 میلیارد هزینه 

کردیم. صد درصد دروغ مى گویند، ولى این به ما ربطى ندارد، 
ما باید جورى تیم مان را ببندیم که دیگر مردم اذیت نشوند و 

با یک برد جشن نگیریم. 
  تغییرات 

ویسى در پاسخ خبرنگارى که معتقد بود شکست سنگین 
هفته اول با وجود تلخى به نفع تیم صنعت نفت آبادان و 
شخص ویسى است، گفت: تغییرات همیشه زمان مى برد البته 
من نمى گویم زمان مى خواهم. به هر حال شروع کردیم کار را، 
آنهم از 40 روز قبل. این اولین بار است که صنعت نفت آبادان 
40 روز قبل از شروع لیگ کار را آغاز مى کند. اولین بار است که 
صنعت نفت آبادان در این مقطع فصل به بازیکنانى که قرارداد 
کمترى دارند، یک مقدار پول پرداخت مى کند. اولین بار است 
ما توانستیم بدون دغدغه کنار هم قرار بگیریم و بازى کنیم. 

 آرمان ملى: کیومرث هاشمى سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان و محمود خسروى وفا 
رئیس کمیته ملى المپیک در روزهاى گذشته 
از تمرینات تیم هاى ملى کاراته و ووشو بازدید 

کردند. 
  دیدار از کاراته 

کیومرث هاشمى سرپرست وزارت ورزش 
و جوانان، محمود خسروى وفا رئیس کمیته 
ملى المپیک، سیدمحمد پولادگر معاون 
توسعه ورزش قهرمانى و حرفه اى وزارت 
ورزش و جوانان، سیدمناف هاشمى دبیرکل 
کمیته ملى المپیک و آرش فرهادیان صبح 
روز پنج شنبه با حضور در سالن شماره 
تمرینات  از  انقلاب  ورزشى  مجموعه   9
تیم هاى ملى کاراته که خود را براى حضور 
در بازى هاى آسیایى آماده مى کنند، بازدید 
کردند. در این دیدار ابتدا مسئولان ورزش 
با کادر فنى و ملى پوشان کاراته بانوان دیدار 
کردند و فرخناز ارباب سرمربى و سیدحسن 
طباطبایى رئیس فدراسیون کاراته در خصوص 
شرایط آماده سازى ملى پوشان براى حضور 
در بازى هاى آسیایى هانگژو توضیح دادند. 
سید شهرام هروى سرمربى تیم ملى کاراته 
در این دیدار گفت: بعد از مسابقات المپیک 
فکر مى کردیم قرار است اتفاقات خوبى براى 
کاراته بیفتد و درهاى جدیدى باز شود، اما 
نه تنها این اتفاق نیفتاد بلکه مسابقات جهانى 
را از دست دادیم که دیگر نمى خواهم به این 
موضوع بپردازم. در حال حاضر شرایط خوبى 
داریم و توقع آنچنانى نداریم و فقط درخواست 

مى کنم یک محل اسکان خوب به ما بدهید. 
10 بازیکن ما در خوابگاه نصرت در یک اتاق 
هستند و خوابگاه نصرت براى تیمى که خود 
را براى قهرمانى آماده مى کند اصلا مناسب 
نیست. توقعات از کاراته به حق است و کاراته 
همیشه در بازى هاى آسیایى جزو شاخص ترین  
رشته ها بوده است. پتانسیل کاراته بالاست، 
باید حمایت شویم و دغدغه ذهنى بچه هاى 
ما که سه سال است پاداش نگرفتیم را برطرف 
کنید. رشته کاراته مظلوم است. سجادى (وزیر 
پیشین ورزش و جوانان) دوست، بزرگ و استاد 
ما بود اما چشم مان به در خشک شد که یک بار 
به ما سر بزنند. ان شاءا... با حضور شما اتفاقات 
خوب بیفتد و کاراته دین خود را برطرف کند. 
ذبیح ا... پورشیب نیز در ادامه عنوان کرد: خیلى 
خوشحالم که بعد از مدت کوتاه از استقرار شما 
(کیومرث هاشمى) در وزارت ورزش، کاراته 
جزو اولویت هاى شما بوده است و به اردوى ما 
سر زدید. برخلاف استاد هروى اعتقاد دارم که 
باید توقعات دو طرفه باشد و ما هم توقع داریم. 
همه ورزشکاران با کمترین امکانات در حال 
تلاش براى موفقیت ورزش ایران هستند اما 
کاراته براى یک نفر نیست و در آینده به نسل  
بعدى واگذار خواهد شد، اما هنوز این رشته 
یک خانه کاراته ندارد و از این موضوع به عنوان 
کاپیتان تیم ملى خجالت مى کشم. بوکس هر 
روز ادعا مى کند که شما سالن ما را گرفتید و 

جاى ما را تنگ کردید. وزارت ورزش امکان 
زیادى دارد که مى تواند در اختیار ما قرار دهد. 
توقع دارم فکرى به حال کاراته کنید. 18 سال 
است که عضو تیم ملى هستم و هر سال فقط 
شنیدم کلنگى براى خانه کاراته زده شده است 

اما هیچ اتفاقى نیفتاده است. 
  دیدار از ووشو 

کیومرث هاشمى و محمود خسروى وفا 
پیش از ظهر روز جمعه، 20 مرداد با حضور 
در کمپ تیم ملى ووشو واقع در مجموعه 
ورزشى آزادى ضمن بازدید از اردوى آماده 
سازى تیم هاى این رشته، با ملى پوشان و کادر 
فنى گفت وگو کرده و در جریان روند آماده 
سازى آنها براى مسابقات پیش رو از جمله 
بازى هاى آسیایى هانگژو چین قرار گرفتند. 
سید محمد پولادگر(معاون توسعه ورزش 
قهرمانى و حرفه اى)، آرش فرهادیان(مدیر 
کل امور مشترك فدراسیون هاى ورزشى)، 
ملى  کمیته  هاشمى(دبیرکل  سیدمناف 
المپیک ) کاوه احمدى(مدیرکل حوزه وزارتى) 
و صدیقى(رئیس فدراسیون ووشو) در این 
بازدید حضور داشتند. در ابتداى این بازدید 
امیر صدیقى رئیس فدراسیون ووشو اظهار 
داشت: فدراسیون ووشو همواره با مدال آورى 
و افتخارآفرینى، دل مردم ایران را شاد کرده 
و اتکایى براى کاروان ایران بوده است. وى 
خطاب به کیومرث هاشمى اظهار داشت: 

امیدوارم دولت هرچه سریع تر شما را به عنوان 
وزیر پیشنهادى معرفى کند. حضور شما اتفاق 
خوبى بود و امیدوارم به برکت حضورتان 
اتفاقات خوبى بیفتد. صدیقى تصریح کرد: 
جمعیت قابل توجهى را در اردو داریم؛ تعدادى 
در آکادمى ووشو، تعدادى در آکادمى ملى 
المپیک و برخى نیز در شهرستان ها در اردو 
هستند. با وجود محدودیت ها، اردوها را به 
خوبى و به بهترین شکل پیش بردیم. در 
ادامه مهدى على نژاد عضو فدراسیون جهانى 
ووشو گفت: مجموعه آکادمى ووشو سال 88

ساخته شد. در آن زمان از بازى هاى دوحه 
تیم برگشته بود. خدمت هاشمى رفتم و 
اندازه 5 تا تالو فیلد کمک کردند که حدود 
90 هزار دلار بود و با تمریناتى که روى آنها 
داشتیم، توفیقات زیادى در تالو به دست آمد. 
کیومرث هاشمى با ووشو آشنا است و  همواره 
حمایت ویژه اى از این رشته داشته و حتى به 
فدراسیون جهانى هم این حمایت را اعلام 
کرد. وى افزود: حضور او شرایط را به خوبى 
رقم مى زند. 2 سال سخت داشتیم اما افرادى 
که عامل آن اتفاقات بودند، دیگر نیستند و 
در مرام پهلوانى نیست که آنها را بزنیم. به 
قول معروف، مردى نبود فتاده را پاى زدن. 
على نژاد تصریح کرد: خسروى وفا در این یک 
سال خلاهایى که از طرف وزارت بود، جبران 
کرد و اگر نبود، این مجموعه سر پا نمى ماند. 
امیدوارم با هم افزایى وزارت و کمیته و حضور 
هاشمى و خسروى وفا، 2 سرمایه ارزشمند 

ورزش، اتفاقات خوبى رقم بخورد. 

آرمان ملى - روح اله کرمانى: نام 
شادروان دکتر حسین عبداللهى بهانه اى بود 
تا در دومین سال فقدان  آن عزیز سفر کرده 
در روز خبرنگار دوستان رسانه اى و بزرگان 
فوتبالى قم یاد و خاطره آن مرد بزرگ را 
پاس بدارند.عصر روز چهارشنبه 18 مرداد 
و در قالب یک  بازى دوستانه فوتسال که 
با حضور پیشکسوتان و برخى از مسئولان 
فرهنگى، ورزشى وشهرى درسالن  دوهزار 
نفرى  ورزشگاه شهید حیدریان برگزار 
شد، یاد و خاطره دکتر حسین عبداللهى با 
حضور فرزندان و دیگر بستگان وى ،گرامى 
داشته شد. خانم نیازمند، عضو هیأت رئیسه  
شوراى شهر قم، حجت الاسلام والمسلمین  
و  مطبوعات  اداره  رئیس  اسماعیلیان، 
تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامى 
استان قم، دکتر باقرى، رئیس هیأت فوتبال 
قم، دکتر دلاورى، رئیس هیأت گلف استان 
قم، استاد احمد غلامى، استاد جعفر رضایى، 
از حاج حسن زرنوش از چهره هاى خوش نام 

و خیر شهر قم  و برخى دیگراز پیشکسوتان 
ورزش و فرهنگ قم  و دوستان  و همکاران 
آن مرحوم  نظاره گر این مسابقه بودند.  
اصحاب رسانه با لباس منقش به عکس 
دکتر  حسین عبداللهى و با شاخه هاى گل 
در دست در کنار یاران سپید پوش کهن 

کسوت فوتبال قم قرار گرفتند. 
  صحبت پیشکسوت 

 رضا ملکى، پیشکسوت اصحاب رسانه و 
فوتبال قم خطاب به حاضران در سالن دو 
هزارنفرى مجموعه ورزشى شهید سردار 
جعفر حیدریان گفت: در کنار هم جمع 
شده ایم تا از کسى یاد کنیم که اسوه اخلاق، 
مردانگى و محبت بود، افتخار قمى ها در 
سطح کشور بود که با قلم زیبایش سال ها از 
درد مردم گفت و نوشت و در مسیر سیاست 
راه اعتدال را در پیش گرفت تا نامش همواره 
در میان اصحاب رسانه کشور به نیکى یاد 
شود. ملکى به روح بلند و جاوید استاد اشاره 
کرد که هم اکنون در سالن حضور دارد با 

لبخند و مهربانى به کسانى مى نگرد که 
عاشقانه در تکریم و بزرگداشت او به سالن 
آمده بودند .وى از نگاه زیباى شادروان 
عبداللهى  به ورزش گفت و به سال هاى 
دهه  80رفت و تاسیس تیم خوب فوتبال 
روزنامه ایمان که بدون شکست موفق به  
کسب  مقام قهرمانى در سطح اول استان 
قم گردید را از جمله یادگارى هاى استاد 
در عرصه ورزش قم  یاد کرد، هرچند دکتر 
عبداالهى از فوتبالیست هاى خوشنام قم 
در دهه 70 بود و در زمینه ورزش قم جدا 
از بخش هاى دیگر دغدغه داشت و همواره 
در جهت ارتقاى جایگاه ورزش قم در سطح 
ملى و بین المللى قلم مى زد. وى در ادامه  به 
ویژگى هاى فردى و اجتماعى دکتر حسین 
عبداللهى پرداخت و گفت: دکتر عبداللهى 
همواره در طول عمر پر برکت خود دغدغه 
مردم داشت و همواره قلم وى در راستاى 
گشایش از زندگى مردم مى نوشت و همواره  
در جهت آبادانى ایران اسلامی  و زادگاه 

خود تلاش مى کرد.
  صحبت مدیر استانى 

حجت الاسلام والمسلمین اسماعیلیان، 
رئیس اداره مطبوعات و تبلیغات اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامى استان قم نیز در 
این مراسم با گرامیداشت یاد و خاطره 
للهى با بیان اینکه سه  دکتر حسین عبدا
خصوصیت در ایشان برجسته بود، گفت: 
او واقعا دغدغه مردم و مطالبات مردمى 
داشت و هیچ گاه از مردم جدا نبود؛ درست 
است که از لحاظ سیاسى براى خود خط و 
ربطى داشت اما مطالبات او مطالبات مردم 
بود و در این زمینه زبانزد اهالى رسانه بود؛ 
او شجاعت کم نظیرى داشت. وى با بیان 
اینکه سختکوشى در انجام امور یکى از 
دیگر ویژگى هاى آن مرحوم بود، افزود: 
دکتر عبداللهى با وجود فعالیت رسانه اى در 
سطح اول کشور روزنامه ایمان را به عنوان 
نخستین روزنامه استان قم در سال 80

منتشر مى کرد. 

95 .95 .95 برخوردار است. قد او (1
متر) باعث شده است تا او 
تیبو  به  زیادى  شباهت 
کورتوا داشته باشد. باشگاه 

بونو را مى خواهد، اما 
نه به هر قیمتى و 
باید دید سویا چه 
موضـعى اتخاذ 

خواهد کرد. 
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